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Referat styremøte tirsdag 3.mai 2022 Stemtjønn 

Til stede: Svein Jåtun, Bjørn Mølland, Alf Olav Skeivoll, Ole H. Eidså, Henry Øvland, Jon Sigvart Storli, 
Kåre Brekke. 
Forfall: Øystein Skisland        

 
Sak: Referat Ansvar 
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Godkjenning av innkalling: 
Innkalling godkjent uten kommentarer 

 
Referat forrige møte: 
Referat ble ikke skrevet i møte 6.desember, Svein utarbeider et enkelt 
referat ut ifra agenda og hva som ble gjennomgått. 
 
Økonomi: 
Regnskap tom april ble gjennomgått, stort sett ihht budsjett. Noe økte 
inntekter da vi har fått prosjektmidler til 100m kr.50000,- 
Regnskap for ny 100m ble også gjennomgått 

 
Terminliste intern 2022: 
Intern terminliste gjennomgått, neste aktivitet er 2.juni 
klubbmesterskap bane. Jon Sigvart, Svein, Bjørn og Henry har ansvar for 
gjennomføring. 
 
Salg Gammel elektronikk: 
Jon Sigvart gjør et nytt forsøk på å selge gammelt materiell for 100m, 
Svein sjekker ut skivemodell slik at annonsen blir mest mulig riktig. 
 
Status 100m: 
Må ha noe fin sand på toppen av nedslagsfelt, Alf Olav sjekker 
muligheter for å blåse ut sand med tankbil. Tilkopling skiveheis fra 
standplass gjenstår. Blir utført denne uka 
 
Arrangørhjelp LDKS Bane 
På terminlistemøte 2021 ble lagene enig i at de kunne støtte med 
arrangørhjelp på LDKS Bane, styret gir tilbakemelding om at vi kan 
stille 4 stk fra Greipstad, Bjørn, Jon Sigvart og Svein stiller fra styret. 
Svein forespør andre i laget slik at vi kan stille 4 stk. 
 
Sponsor arbeid 
Svein kontakter banken for å prøve å fornye sponsoravtalen i 3 nye år. 
Alf Olav tar ansvar for resterende avtaler. 
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Møteplan 2022 
Svein utarbeider en møteplan for styreåret 2022 og sender til 
styremedlemmer 
 
Eventuelt  
Elgskytingen starter 9.mai, har nok ammo frem til ferien. Henry 
bestiller slik at vi har ut sesongen. 
 
Jon Sigvart bestiller nye magasiner, samt flere reimer til lagsbørsene.  
 
Bjørn sjekker om Frank har kaliber 6,5 rifla (lagsvåpen) hjemme, slik at 
den kan være tilgjengelig for de som nå har rykket opp i ER 
 
Henry har kontakt med Jeger og Fisk for å ta initiativ til en skikkelig 
opprustning og opp grusing av vei, gjerne med vurdering av asfalt i 
første bakke før broa. 
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 Neste møte 
Svein kaller inn til neste møte 
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Ref. Svein                                                                                        


